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PROTOKÓŁ NR LXIV/2023 

obrad LXIV sesji Rady Miejskiej Ostrzeszów 
odbytej w dniu 14 września 2023 r. 

w sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego w Ostrzeszowie 

 

 

Ustawowy stan Rady 21, obecnych na sesji 21 Radnych (100 %), według załączonej listy 

obecności.  

W obradach uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 

 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Propozycje zmian w porządku obrad. 

3. Informacja o sporządzeniu protokołów LXII oraz LXIII sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej oraz innych działań  

i przedsięwzięć realizowanych w okresie międzysesyjnym.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Zapytania i stanowiska przewodniczących zarządów dzielnic i sołtysów. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2023 rok (projekt nr 627/2023), 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 

2023 – 2032 (projekt nr 629/2023), 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrzeszowskiego (projekt nr 

628/2023), 

d) zaliczenia drogi ul. Jana Zamoyskiego do kategorii dróg gminnych (projekt nr 

616/2023), 

e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (projekt nr 617/2023), 

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na nieruchomość gruntową, położoną w miejscowości  

Kotowskie, gmina Ostrzeszów (projekt nr 622/2023), 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na nieruchomość gruntową, położoną w miejscowości Szklarka 

Myślniewska, gmina Ostrzeszów (projekt nr 623/2023), 

h) zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Siedlików na lata 2023 – 2030  

(projekt nr 624/2023), 

i) zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Szklarka Przygodzicka na lata  

2023 – 2030 (projekt nr 625/2023), 

j) stwierdzenia wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie na kadencję 

2024-2027 (projekt nr 626/2023). 

8. Sprawy różne i informacje. 

9. Zamknięcie obrad. 
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Do pkt 1. Otwarcie LXIV sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska otworzyła obrady LXIV sesji Rady 

Miejskiej, powitała zgromadzonych i stwierdziła, że sesja jest prawomocna do obradowania  

i podejmowania uchwał. 

 

Do pkt 2. Propozycje zmian w porządku obrad. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że porządek obrad 

został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej, a także przesłany radnym pocztą 

elektroniczną.  

Zapytała, czy ktoś chciałby złożyć wniosek w sprawie uzupełnienia lub zmiany do 

przedłożonego porządku obrad dzisiejszej sesji? Nie zgłoszono.  

 

Do pkt 3. Informacja o sporządzeniu protokołu LXII oraz LXIII sesji Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała o terminach 

opublikowania protokołów w Biuletynie Informacji Publicznej:  

- protokół LXII sesji – 28.06.; 

- protokół LXIII nadzwyczajnej sesji – 17.08. 

Radni nie zgłosili do treści protokołów poprawek czy też uzupełnień. 

 

Do pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej oraz innych 

działań i przedsięwzięć realizowanych w okresie międzysesyjnym.  

Patryk Jędrowiak - Burmistrz MiG Ostrzeszów przedstawił powyższą informację. 

Informacja z wykonania uchwał stanowi załącznik do protokołu. 

Burmistrz poinformował, że miniony okres to także wiele prac inwestycyjnych: 

- trwają prace w parku miejskim; 

- ruszyły prace nad terenem rekreacji przy ul. Norweskiej (skatepark, pumptrack i street 

workout); 

- została podpisana umowa na budowę placu zabaw po drugiej stronie alejki spacerowej; 

- zarówno na jedno, jak i drugie zadanie w obrębie ul. Norweskiej najkorzystniejszą ofertę 

złożyła ta sama firma; 

- ruszyły prace nad budową ścieżki w kierunku Bałczyny w Olszynie, a także budowa boiska 

przy Szkole Podstawowej w Rogaszycach, oba zadania są dofinansowane w ramach 

programu dla miejscowości popegeerowskich, zakończenie prac przewidujemy w tym roku; 

- w przypadku budowy ścieżki w kierunku Bałczyny w ramach kolejnego naboru, który został 

ogłoszony dla miejscowości popegeerowskich, zgłosiliśmy wniosek, który w przypadku 

pozytywnego rozpatrzenia pozwoliłby na dokończenie ścieżki w kierunku DK11; 

- trwają prace w centrum miasta, pierwsza warstwa na ul. Piekary została już położona, 

zaawansowane są prace brukarskie, po zakończeniu tych prac pracownicy przejdą  

na ul. Garncarską i Chmielną; 

- jesteśmy po otwarciu ofert na kontynuacje prac na ul. Kaliską (prace wod.-kan. oraz prace 

drogowe);  
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- pojawiły się kolejne nabory w ramach Programu Inwestycji Strategicznych – mogliśmy 

złożyć 3 wnioski:  

1) wniosek – poprawa warunków użyteczności publicznej tj. na odnowienie elewacji Szkoły 

Podstawowej nr 2 oraz dokończenie budowy garażu przy OSP Ostrzeszów; 

2) wniosek na remonty ulic; 

3) wniosek na przebudowę drogi Niedźwiedź – Siedlików, na odcinku od DK11 do końca 

zabudowań, czyli za torami kolejowymi w miejscowości Niedźwiedź, do łuku, na tym 

odcinku przewidziane jest również dobudowanie chodnika. 

Burmistrz poinformował, że w miniony weekend delegacja z Ostrzeszowa przebywała  

w niemieckiej gminie partnerskiej Stuhr. 

  

Do pkt 5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że 20 lipca br. radna  

p. Krystyna Rajska złożyła na piśmie interpelacje, na którą otrzymała odpowiedź 3 sierpnia.  

 

Radny Zbigniew Tomczyk w celu zwiększenia bezpieczeństwa osób poruszających się na 

rowerach, zwrócił się z prośbą o dopuszczenie ruchu rowerowego na chodnikach przy  

ul. Zamkowej i ul. Piastowskiej w Ostrzeszowie.  

Radny Antoni Marchiński wspólnie z radnym Andrzejem Manikowskim złożyli interpelacje: 

1) Dot. oświetlenia ulicznego (ul. Dworcowa, ul. Cicha); 
2) Dot. dowozu uczniów do szkół. 

 

Do pkt 6. Zapytania i stanowiska przewodniczących zarządów dzielnic i sołtysów. 

Nie zgłoszono.  

 

Do pkt 16. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2023 rok (projekt nr 627/2023): 
Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Adamska przedstawiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że na wniosek naczelnika wydziału merytorycznego wprowadzono 

autopoprawkę do projektu – ramach programu "Pięknieje wielkopolska wieś" zostały 
przesunięte środki z zadania dot. budowy sceny w sołectwie Pustkowie Południe na zadanie 

związane z przebudową terenu rekreacyjnego w Olszynie. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (19 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/606/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2023 – 

2032 (projekt nr 629/2023): 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Adamska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (20 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/607/2023 stanowi załącznik do protokołu. 
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c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrzeszowskiego (projekt nr 628/2023): 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Adamska przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Antoni Marchiński przypomniał, że na ostatnim posiedzeniu Komisji poprosił  

o przygotowanie specyfikacji dotacji przekazanej przez inne gminy i przewidywany koszt 

tego przedsięwzięcia.   

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że całość przedsięwzięcia to 

kwota ok. 1 mln zł (rozliczenie będzie po zakończeniu zadania). Połowa środków pochodzić 

będzie z powiatu ostrzeszowskiego, druga połowa to wkład samorządów gmin powiatu 

ostrzeszowskiego. Wszystkie gminy, poza Ostrzeszowem, wpłacają po 50 tys. zł. Wkład 

gminy Ostrzeszów to 200 tys. zł.  

Radny Antoni Marchiński poprosił o pisemną informację. 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że poprosimy starostwo  

o przekazanie pisemnego oświadczenia. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/608/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) zaliczenia drogi ul. Jana Zamoyskiego do kategorii dróg gminnych (projekt nr 

616/2023): 

Wiceburmistrz MiG Ostrzeszów Barbara Gmerek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (20 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/609/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (projekt nr 617/2023): 

Wiceburmistrz MiG Ostrzeszów Barbara Gmerek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/610/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na nieruchomość gruntową, położoną w miejscowości Kotowskie, gmina 

Ostrzeszów (projekt nr 622/2023): 

Wiceburmistrz MiG Ostrzeszów Barbara Gmerek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (19 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/611/2023 stanowi załącznik do protokołu. 
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g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na nieruchomość gruntową, położoną w miejscowości Szklarka Myślniewska, 

gmina Ostrzeszów (projekt nr 623/2023): 

Wiceburmistrz MiG Ostrzeszów Barbara Gmerek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/612/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Siedlików na lata 2023 – 2030  

(projekt nr 624/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/613/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Szklarka Przygodzicka na lata  

2023 – 2030 (projekt nr 625/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/614/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) stwierdzenia wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie na kadencję 2024-

2027 (projekt nr 626/2023): 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że zgodnie z art. 160 § 1 

ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych ławników do sądów 

okręgowych oraz do sądów rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest objęty 

właściwością tych sądów - w głosowaniu tajnym. Dodała, że zgodnie z art. 163 § 1 cyt. ustawy 

wybory muszą zostać przeprowadzone najpóźniej w październiku roku kalendarzowego,  

w którym upływa kadencja dotychczasowych ławników. Jednak nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby tego wyboru dokonać wcześniej. Przewodnicząca przedstawiła kolejność 

czynności związanych z przeprowadzeniem wyborów. 

 

ODCZYTANIE OPINII ZESPOŁU DS. ZAOPINIOWANIA KANDYDATÓW NA ŁAWNIKÓW: 

Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Wojciech Bąk: 

- przedstawił opinię Zespołu o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie 

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie, 

PRZYJĘCIE REGULAMINU WYBORÓW: 

Beata Calińska – Przewodnicząca RM Ostrzeszów: 

- odczytała regulamin wyborów, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu, 
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- zwróciła się o zatwierdzenie proponowanego Regulaminu w drodze głosowania 

wewnętrznego. 

Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) przyjęła przedstawiony regulamin. 

POWOŁANIE KOMISJI SKRUTACYJNEJ: 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poprosiła o zgłaszanie kandydatur do pracy 

w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Marcin Łuczak zgłosił kandydaturę Radnego Marcina Kokota. 

Radny Marcin Kokot wyraził zgodę. 

Radny Marcin Kokot zgłosił kandydaturę Radnej Katarzyny Puchały.  

Radna Katarzyna Puchała wyraziła zgodę. 

Radny Antoni Marchiński zgłosił kandydaturę Radnego Andrzeja Manikowskiego.  

Radny Andrzej Manikowski wyraził zgodę. 

Radny Sławomir Widerski zgłosił kandydaturę Radnego Michała Wrzesińskiego. 

Radny Michał Wrzesiński nie wyraził zgody. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska: poddała pod głosowanie zaproponowany 

skład Komisji Skrutacyjnej.  

Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) ustaliła skład Komisji Skrutacyjnej. 

Komisja Skrutacyjna dokonała wyboru Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, którym 

została Radna Katarzyna Puchała.  

Nastąpiła krótka przerwa w obradach w celu przygotowania kart do głosowania  

(godz. 1052-1058). 

Członek Komisji Skrutacyjnej Marcin Kokot przedstawił zasady głosowania. 

Nastąpił akt głosowania. 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do liczenia głosów – nastąpiła przerwa w obradach. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Katarzyna Puchała przedstawiła protokół Komisji 

Skrutacyjnej, który stanowi załącznik do protokołu z LXIV sesji. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska odczytała projekt uchwały ws. stwierdzenia 

wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie na kadencję 2024-2027 (projekt nr 

626/2023). 

Radny Andrzej Manikowski zwrócił uwagę, że na karcie do głosowania były zapisane dwa 

imiona kandydata na ławnika, natomiast w projekcie uchwały jest jedno imię. 

Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Wojciech Bąk 

stwierdził, że uwaga jest słuszna, jednak uważa, że nie ma to większego znaczenia i można 

dopisać drugie imię. 

Radny Antoni Marchiński zapytał o opinię radcy prawnego. 

Radca Prawny Adam Grzyb odpowiedział, że nie ma to większego znaczenia. Dodał, że 

można złożyć wniosek o wprowadzenie poprawki. 

Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Wojciech Bąk 

uzupełnił, że do Sądu Okręgowego zostanie przekazany komplet dokumentacji 

zgłoszeniowej, w której są wszelkie dane kandydata.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska stwierdziła, że należy dopisać drugie imię 

w projekcie uchwały.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
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Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXIV/615/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska pogratulowała wybranej podczas 

dzisiejszej sesji na ławnika Pani Marioli Kozłowskiej, składając jednocześnie życzenia 

efektywnej, dającej satysfakcję pracy w obszarze wymiaru sprawiedliwości. Dodała, że 

zapotrzebowanie na ławników określone w stosownym piśmie prezesa Sądu Okręgowego 

w Kaliszu nie zostało w pełni zaspokojone, z uwagi na fakt, że zgłosił się tylko jeden 

kandydat. Dlatego możemy przypuszczać, że zaistnieje konieczność przeprowadzenia 

wyborów uzupełniających.  

 

Do pkt 17. Sprawy różne i informacje. 

Radny Andrzej Manikowski w związku z rozpoczęciem prac przy placu zabaw, o których 

poinformował pan burmistrz – zapytał, czy będzie zrobiona także ścieżka? 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że w planach jest, aby na 

wiosnę wyremontować ścieżkę na wskazanym odcinku.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że kolejna sesja będzie 

najprawdopodobniej 26 października tj. czwartek, godz. 1000. 

 

Do pkt 18. Zamknięcie obrad.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska stwierdziła, że porządek obrad został 

wyczerpany, w związku z czym zamknęła obrady LXIV sesji Rady Miejskiej VIII kadencji, 

Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1116, podjęła 10 uchwał. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu obrad LXIV sesji Rady Miejskiej 

Ostrzeszów, które jest dostępne w zakładce "archiwum" na stronie: 

https://portal.posiedzenia.pl/OSTRZESZOW.  

 

 

 

Protokołowała 

Beata Żołądek  Przewodnicząca  

Rady Miejskiej Ostrzeszów  

/-/  

Beata Calińska 


